
 PREDSJEDNIK ANDRIJA MANDIĆ (19.06.24 12:26:23) 
 
 Kolege poslanici i poslanice počinjemo rad.  
 Primjenom elektronskog sistema za glasanje utvrđeno je da postoji kvorum potreban za početak 
sjednice, jer je prisutna većina ukupnog broja poslanika, pa otvaram Osmu sjednicu Prvog redovnog 
(proljećnjeg) zasijedanja u 2024. godini Skupštine Crne Gore 28. saziva.  
 Na samom početku želim da vas pozovem da minutom ćutanja odamo poštovanje našem 
reprezentativcu, našem golmanu Matiji Šarkiću, za kim ne tuguje samo Crna Gora, tuguju i u Belgiji i u 
Engleskoj, tuguju na svim meridijanima gdje se prati ovaj sport. Mi smo mala zemlja imamo tu mogućnost da 
možemo prema ljudima, kao što je Matija Šarkić, i u Skupštini Crne Gore da iskažemo poštovanje koje 
zaslužuju on i njegova porodica. 
 Pozivam vas da minutom ćutanja odamo poštovanje. 

/Minut ćutanja/ 
Hvala vam. 

 Shodno dogovoru na Kolegijumu predsjednika Skupštine, zbog zapisnika samo da konstatujemo, da  
je sjednica bila sazvana za 17. jun, ali je odgođena za danas.  
 Drage kolege i koleginice, koristim priliku da vas informišem da je Služba Skupštine i naš generalni 
sekretar, kao čovjek koji predvodi našu Službu Skupštine, gospodin Aleksandar Klarić, završila i drugu fazu 
digitalizacije naše plenarne sale koja podrazumijeva ugradnju najsavremenijih robotizovanih kamera, čija 
sofisticirana tehnologija obezbjeđuje znatno bolji kvalitet slike i prenosa sjednica Skupštine. 
 Evo imate priliku da vidite i te nove kamere, a gledaoci, svakako, imaju mogućnost da imaju mnogo 
kvalitetniju sliku iz Skupštine Crne Gore. 
 Prije prelaska na utvrđivanje dnevnog reda treba da usvojimo zapisnike sa sjednica Prvog, Drugog i 
Trećeg vanrednog zasijedanja u 2024. godini kao i zapisnik sa Prve sjednice Prvog redovnog (proljećnjeg) 
zasijedanja u 2024. godini.  
 Da li neko od poslanika ima primjedbe na zapisnik? Konstatujem da nema. Saglasno Poslovniku 
Skupštine, konstatujem da su usvojeni zapisnici sa navedenih sjednica bez primjedbi. 
 Sada prelazimo na utvrđivanje dnevnog reda, predlog dnevnog reda imate u sazivu. 
 Stavljam na glasanje predloženi dnevni reda u cjelini. 
 Izvolite, kolege, glasajte. 
 Zaključujem glasanje. 
 Glasala su 54 poslanika, svih 54 za, nema protiv, nema uzdržanih.  

Objavljujem da je za sjednicu utvrđen sljedeći dnevni red. 
  Tačka 1 -  Ponovno odlučivanje o Zakonu o izmjenama i dopunama Zakona o Sudskom savjetu i 
sudijama.  

Tačka 2 - Ponovno odlučivanje o Zakonu o nacionalnom javnom emiteru - Javnom medijskom servisu 
Crne Gore. 
 Podsjećam da je Skupština na Sedmoj sjednici Prvog redovnog (proljećnjeg) zasijedanja u 2024. 
godini, 06. juna, donijela Zakon o izmjenama i dopunama Zakona o Sudskom savjetu i sudijama, a 07. juna 
Zakon o nacionalnom javnom emiteru - Javnom medijskom servisu Crne Gore.  
 Predsjednik Crne Gore obavijestio nas je 09. juna 2024. godine, svojim dopisima, o razlozima 
vraćanja na ponovno odlučivanje navedenih zakona saglasno članu 94 stav 1 Ustava Crne Gore. 
 Pošto mi o ovim zakonima bez rasprave moramo da se izjasnimo kao Parlament i to o tekstu istom 
onom kakav je i usvojen, prelazimo na izjašnjavanje - ponovno odlučivanje o Zakonu o izmjenama i 
dopunama Zakona o Sudskom savjetu. Na Kolegijumu Skupštine gospodin Mugoša je najavio da će imati 
proceduralnu intervenciju, napravili smo dogovor da nema proceduralnih intervencija jer nastavljamo sa 
sljedećom sjednicom, jedino je gospodin Mugoša insistirao, ako bude želio. 
 Izvolite gospodine Mugoša, proceduralna intervencija. 
 
 
 BORIS MUGOŠA (19.06.24 12:31:44) 
 
 Zahvaljujem. 

 Poštovane građanke i građani, uvažene poslanice i poslanici, 
 Skupština Crne Gore je uradila ogroman posao vezano za IBAR zakone, čini mi se da smo svi dali 
značajan doprinos, svjesni da u tim zakonskim rješenjima postoje određena diskutabilna rješenja i sa aspekta 
stručne i laičke javnosti. Javio sam se da upoznam građanke i građane da sam na Kolegijumu prije pet dana 
predložio da razmislimo o modalitetima korekcije ova dva zakona koji su vraćeni, svjestan da treba ponovno 
da odlučujemo danas, ali mislim da smo se mogli svi zajedno dogovoriti da izvršimo određene korekcije. 
Tada sam rekao da smo mogli kroz taj politički dogovor, do kraja ove nedjelje, ponovo izglasati ove zakone 



sa, čini mi se, nekim adekvatnijim rješenjem gdje bi postojao suštinski veći stepen saglasnosti kada je u 
pitanju stručna i laička javnost. Nažalost, tada mi je rečeno da za takav moj predlog nema političke volje, a tek 
da ćemo u kasnijim interacijama mijenjati zakon. Mislim da smo mogli da napravimo i tu vrstu iskoraka tih tri - 
četiri dana ne bi ništa značilo sa aspekta ocjene Evropske komisije. Mi smo svjesni da, što se tiče Skupštine, 
smo uradili zaista jedan kvalitetan posao i tu želim da se zahvalim svim poslanicima i ovoga Parlamenta, ali 
mislim da smo mogli da napravimo i ovu vrstu iskoraka.  Zahvaljujem. 
 
 
 PREDSJEDNIK ANDRIJA MANDIĆ (19.06.24 12:33:21) 
 
 Gospodine Mugoša, želim prosto da kažem nekolike stvari, jer ste vrlo precizno rekli što ste rekli na 
Kolegijumu. Ali, želim i građane Crne Gore da obavijestim da ova dva zakona spadaju u onu grupu zakona 
tzv. IBAR zakona i da smo na Kolegijumu rekli da ti zakoni nijesu ona slova uklesana u kamenu nego da 
mogu da se mijenjaju. Skupština Crne Gore, to sam bar ja govorio, ima obavezu da stopostono uradi onaj 
posao koji nam je važan za dobijanje IBAR-a, da ne ostane mogućnost da sjutra dobijemo IBAR, a da 
ispadne da Skupština nije završila u potpunosti svoj posao.  
 Dakle, ovi zakoni koji će sada biti usvojeni imaju mogućnost izmjena i dopuna u periodu koji je pred 
nama, sve ono što je loše da otklonimo. Mislim da je važno da u Briselu oni koji odlučuju o tome da li ćemo 
dobiti ili ne to pozitivno mišljenje, da znaju da je Skupština Crne Gore stopostotno odradila svoj posao. 
 Gospođa Pejović se javila za riječ. 
 Izvolite gospođo Pejović, Vi ćete proceduralno. 
 
 
 JEVROSIMA PEJOVIĆ (19.06.24 12:34:28) 
 
 Zahvaljujem. 
 Kako ono kažu, teško je biti vlast, ali još teže ne biti.  
 Podsjetiću Vas da ste upravo Vi 2018. godine napustili iste ove poslaničke klupe zbog istog ovog 
neustavnog rješenja koje mi danas ponovo glasamo i tada se i upravo iz Vašeg poslaničkog kluba moglo čuti 
da bi izglasavanje ovog rješenja bilo, nadam se da ću tačno citirati - udaranje u temelje bezbjednosti Crne 
Gore. To je jedna vrlo opasna i zabrinjavajuća izjava.  

Da li nam možete pojasniti šta je razlog toga što ste revidirali stav, da bismo svi mogli da razumijemo 
i da bismo negdje mogli i da odahnemo, jer, udaranje u temelje bezbjednosti Crne Gore je zaista 
zabrinjavajuća izjava.  

Takođe, mi smo članove Sudskog savjeta izabrali tek prije pola godine, što znači da nema razloga 
hitnosti za produženje njihovog mandata. S obzirom na to da smo mogli čuti da je ovo jedan od zakona iz seta 
IBAR zakona, da li se Vi obavezujete da ćete tražiti izmjenu ovog neustavnog dijela ovog zakona od Vlade, 
kako bi Vlada mogla da dobije mišljenje od Brisela u najskorijem roku, kao što je to uradio npr. potpredsjednik 
Vlade Bečić, za Zakon o sprečavanju korupcije. 
 Tako da negdje da nam pomognete da razumijemo o čemu se zapravo ovdje radi.  
 Zahvaljujem. 
 
 
 PREDSJEDNIK ANDRIJA MANDIĆ (19.06.24 12:36:26) 
 
 Hvala Vam, gospođo Pejović. 
 Evo da Vam pojasnim. 
 Mi smo 2018, kao i 2006. godine ili 2002, 1998. ili 1996.godine, uvijek kao opozicija saopštavali da se 
borimo protiv jednog totalitarnog režima koji je kontinuirano na vlasti od 1945. godine. Mi smo kao opozicija 
imali veoma oštre kritike tadašnje vlasti i zauzimali jednu veoma snažnu opozicionu akciju. Od 30. avgusta 
2020. godine, više nijedna opozicija u Crnoj Gori nema potrebe da zauzima takvu poziciju, kao što ni vi nijeste 
nego ste učestvovali, i to svima ističemo tu činjenicu, da u glasanju ovih zakona podjednaka je zasluga i vlasti 
i parlamentarne većine i opozicije. Zato što nemamo takvo više one diobe, kakve su bile 2018. godine.  
 Oko ovih zakona predlagači mogu da budu grupa poslanika, svaki poslanik ima pravo da predloži 
izmjene i dopune zakona i ne bih davao u Parlamentu pravo da to sad samo radi Vlada i mi kao poslanici 
možemo da krenemo u te izmjene, vi kao opozicija možete da predložite te izmjene, zajedno, možda, sa 
poslanicima parlamentarne većine i da to zajednički usvojimo ono što procjenjujemo da nije dobro.  
 Bio sam vrlo precizan da Parlament Crne Gore treba da ispuni 100% svoje obaveze kako nam neko 
ne bi nakon dobijanja pozitivnog IBAR-a spočitavao da Skupština nije završila u potpunosti ono što je bilo 
saopšteno da će Skupština uraditi. Zahvaljujem i parlamentarnoj većini i opoziciji. Ovakvu slogu i ovakvo 



jedinstvo vezano za taj evropski put mislim da nije pokazao nijedan parlament država koje su se približavali 
Evropskpoj uniji. To je naša velika prednost. Hvala vam. Imate još nešto da dodate? 
 
 
 JEVROSIMA PEJOVIĆ (19.06.24 12:38:33) 
 
 Zahvaljujem, predsjedniče. 
 Ja ću biti, zaista, vrlo precizna. 
 Da li ćete Vi podržati tu inicijativu, evo, sa mnom da li ćemo nakon dobijanja IBAR-a pokrenuti izmjenu 
ovog zakona i da li ćete ostati da onom stavu iz 2018. godine kada je u pitanju neustavno produženje 
mandata članovima Sudskog savjeta na šest godina? 
 
 
 PREDSJEDNIK ANDRIJA MANDIĆ (19.06.24 12:39:03) 
 
 Sve što zajednički usaglasimo, mi ćemo podržati. 
 Gospođo Kuč, izvolite. 
 
 
 ALEKSANDRA VUKOVIĆ KUČ (19.06.24 12:39:13) 
 
 Zahvaljujem, gospodine Mandiću. 
 Da li se čujemo? 
 Posebno koristim Vaše prisustvo ovđe i obraćam se Vama, da ne bi bilo da je govorom mržnje i 
fašizmom predśednika Nikšića javnost zgrožena, ali nikšićka vlast nije ugrožena, ovu stvar moramo izvesti na 
čistac. 
 
 
 PREDSJEDNIK ANDRIJA MANDIĆ (19.06.24 12:39:30) 
 
 Gospođo Kuč, imamo sljedeću Skupštinu, gdje smo se dogovorili da o tim temama, nećemo pobjeći, 
ali evo ako insistirate, izvolite. 
 
 
 ALEKSANDRA VUKOVIĆ KUČ (19.06.24 12:39:40) 
 
 Nijesam bila sigurna da ćete biti ovđe, a Vama se obraćam, pa evo dozvolite. 
 Dakle, da ne bi bilo, da ponovim, da građani čuju, da je govorom mržnje i fašizmom predśednika 
Opštine Nikšić javnost zgrožena, a nikšićka vlast nije ugrožena, stvarno mislim da ovu stvar posebno u 
prisustvu predśednika Skupštine Andrije Mandića moramo izvesti na čistac.  

Prvo zahtijevamo da se predśednik Nove srpske demokratije i predśednik crnogorske Skupštine 
izjansi o stavu najtalentovanijeg političara svoje partije, kako je nazvao Marka Kovačevića, o tome što je 
rekao da će Crnogorce, kao i nebraću, razgoniti ko Turke na buljuke. Ne znamo da li bajonetima ili sabljama. 
Mandić treba da se izvini za fašizam svoga partijskog druga, nedvosmisleno i bez kalkulacije i da mene ne 
opominje zbog težine izgovorene riječi, jer ne postoji druga koja bi bila ekvivalent onome što je izjavio Marko 
Kovačević. Nemojte da mislite da sam srećna zbog toga što je moj sugrađanin i predśednik mog grada to 
izjavio.  
 Drugo, očekujemo da se na licu mjesta, u prisustvo govornika mržnje, izjasne oni koji su dali partijska 
saopštenja, a koji u Nikšiću podržavaju vlast Marka Kovačevića, a to su Demokrate i URA, uz molbu da se ne 
izjašnjavaju o trisedesetogodišnjoj vladavini totalitarnog režima nego o onome koga podržavaju i održavaju 
na vlasti, hoće li ga smijeniti sa mjesa predśednika Opštine Nikšić. Ovo nije prvi Kovačevićev gest, ovo je 
njegova politika, a ako će i dalje biti na čelu grada uz podršku Demokratske Crne Gore Alekse Bečića i URA-e 
Dritana Abazovića moramo zaključiti da su isti. U stvari oni su kukavice koje se kriju iza krila Marka 
Kovačevića koji izgovora ono što oni misle i zato se osokolio da radi ono što radi. 
  
 
 
 PREDSJEDNIK ANDRIJA MANDIĆ (19.06.24 12:41:59) 
 



 Gospođo Kuč, ja Vas molim, prvo ste prekoračili duplo proceduru, onda smo se dogovorili na 
Kolegijumu i to Vas je sigurno predsjednik kluba poslanika obavijestio, jer sam pretpostavio da će biti 
diskusija i na ovu temu, da imamo sljedeću sjednicu koja počinje za sat vremena, najkasnije, dok završi 
Odbor za ljudska prava, čim završi mi nastavljamo novu sjednicu i sigurno će ovo biti tema. Tako da ovu 
formalnu stvar da se izjasnimo oko ovih zakona da završimo, a nastavićemo mi ovu priču, neće ona završiti. 
Evo još jedna rečenica završite, ali samo nemojte da vrijeđate ljude, jer ja znam Marka Kovačevića on nije 
kukavica i to da vam kažem. Evo, izvolite recite. 
 
 
 ALEKSANDRA VUKOVIĆ KUČ (19.06.24 12:42:53) 
 
 Pošto se predśednik Pokreta Evropa sad i premijer Crne Gore Milojko Spajić izjasnio da je 
Kovaćevićeva izjava užasna, ako se Andrija Mandić ne izvini građanima Crne Gore postavljamo pitanje da li 
će povući koalicioni sporazum i stopirati najavljenu rekonstrukciju Vlade? 
 
 
 PREDSJEDNIK ANDRIJA MANDIĆ (19.06.24 12:43:14) 
 
 Hvala Vam. 
 Evo da Vam odgovorim, gospodine Huter, molim Vas. 
 Evo prvi ćete da dobijete riječ kada budemo imali drugu sjednicu na ovu temu. Ja Vas molim, mi takav 
imamo dogovor sa Kolegijuma, a ja treba da odgovorim gospođi Kuč. /upadice/ Šta se sada desilo? Ne vidim 
šta se desilo sad osim što smo nas dvoje razgovarali. Recite mi ovako, šta se to desilo? Molim Vas, prvo ću 
da završim moj razgovor sa gospođom Kuč, pa ćemo onda raspraviti to.  
 Dakle, gospođo Kuč, ostajem pri svojoj tvrdnji da je Marko Kovačević najdarovitiji političar svoje 
generacije u Crnoj Gori. Ne mislim samo na našu stranku. Razumijem potrebu da tako darovitog političara 
imaju namjeru oni koji su mu politički oponenti da ga što više ekstremizuju, da ga proglase ovakvim i onakvim, 
da ga proglase fašistom, da ga proglase svim najružnijim što može da se proglasi, ali naša stranka se izvinila 
i za ono što nije rečeno i to smo javno saopštili. Vi ste iščupali jednu rečenicu iz konteksta čitave priče. Bitka 
na Grahovcu je bila bitka crnogorske vojske protiv Turaka, da je bila neka druga bitka, kada govorite o 
Sutjesci govorite o bici protiv fašista i nacista. To su konteksti u kojima se saopštavala ta činjenica. Niti je ona 
uperena protiv savremene Turske, ponajmanje protiv naših rođaka Bošnjaka i prijatelja i komšija. Ni protiv 
koga nije uperena. Imamo i mi neke rođake. Znači da ne budete opterećeni sa tom pričom i da ne spočitavate 
čovjeku nešto što nije rekao.  

Ja vas samo pozivam, imamo sljedeću sjednicu gdje će pretpostavljam ovo vaša stranka da koristi i 
da otvori temu. Molim vas da završimo ovu sjednicu i onda na sljedećoj sjednici i kroz predlaganje dnevnog 
reda i kroz sve drugo možete da otvorite i da pričate. Kažem, naša stranka se odredila prema tome, gospodin 
Kovačević se odredio prema toma. Moram da vam još jednu stvar saopštim. Ekspresnijeg reagovanja nego 
što postoji policija i tužilaštvo, u odnosu na Marka Kovačevića, to ne postoji. Vaš nekadašnji predsjednik 
stranke, izvinjavam se gospodinu Živkoviću, je pozivao  na krvne osvete, pozivao je na čuda, pa ga niko nije 
pozvao i niko ga nije saslušavao.  
 Uključite mikrofon gospođo Kuč. 
 
 
 ALEKSANDRA VUKOVIĆ KUČ (19.06.24 12:46:27) 
 
 Hvala Vam, da čuje Crna Gora, naravno gospodine Mandiću.  
 Moram vam reći da sam zaprepašćena Vašom reakcijom. Znate zašto Andrija Mandiću? Ne zato što 
ste abolirali Marka Kovačevića koji nosi, pa nosi, svoju izjavu, misli što misli, živi s tim što misli, promoviše to 
što misli. Znate šta je strašno? Nijesam očekivala,, i Vi nikad nijeste bili do sada, do kad ste postali vlast, 
politička kukavica, gospodine Mandiću, a sada podmećete kukavičja jaja crnogorskoj javnosti, novinarima, 
nevladinom sektoru, političarima koji su jasno čuli šta je kazao najtalentovaniji čovjek vaše partije i želite da 
manipulišete tom crnogorskom javnosti podmećući kukavičja jaja. Nije ni čudo, gospodine Mandiću, kada se 
aktuealizuje priča o Grahovcu, aktuealizuje se priča o onome ko je ponos i čast Grahovca to je vojvoda Mirko 
Petrović. Njega hoćete da izmještate iz Podgorice, njega hoćete da usekate u Cetinje, da izvinite na ovom 
izrazu, ali Vi da postanete politička kukavica po rad čuvanja te skupštinske fotelje to nije lijepo, jer je u istoriju 
trebalo da uđete kao političar koji brani svoje ideje, kao Marko Kovačević, upravo tako šta god ja o njima 
mislila, a rekla sam da je to čisti fašizam. 
 
 



 PREDSJEDNIK ANDRIJA MANDIĆ (19.06.24 12:48:04) 
 
 Evo gospođo Kuč, ja ću otrpjeti sve ovo što ste Vi rekli, jer znam da je za dobro Crne Gore, vi kao 
opozicija, naravno, možete da koristite formulacije kakve god hoćete, ali da znate da je na tom Grahovcu 
najviše bilo Kovačevića. Na tom Grahovcu najviše je poginulo Kovačevića, ovih Markovih rođaka, pa valjda 
ima pravo, pošto se to u njihovom kraju odigravalo, da iskažete malo poštovanja prema jednom Kovačeviću, 
da ne budete tako. 
 Mislim da je najmanje bilo Pivljana tamo, ali ne smeta, jer smo se svi borili na raznim stranama, da bi 
sada tako gromopucateljno vi zgrabili Grahovac prije nego Marko Kovačević, gdje su svi Kovačevići bili. Tako 
da bi dobro bilo da se uobročite, nađete mjeru kada je u pitanju to pozivanje na istoriju, bolje bi je trebali 
poznavati i onda razmislite, a dobro gdje smo mi bili tog trenutka. Vojvoda Lazar Sočica je rekao od 800 
motika sam napravio 800 čuvenih pušaka, što mu služi na čast i njemu i Pivljanima, a prije toga nije bilo baš 
tako. Tako da ne mašete mnogo podacima koji baš nijesu saglasni o ovome što pričate i kukavičluku i slično 
 Ne možemo, završili smo. 
 Izvinite, ja sam odgovorio i nijesam Vas kaznio za ovo vrijeđanje. 
 Gospodine Huter, Vi insistirate evo izvolite. 
 Gospodine Huter, iako je suprotno dogovoru na Kolegijumu. 
 Izvolite, gospodine Huter. 
 
 
 OSKAR HUTER (19.06.24 12:50:08) 
 
 Predsjedavajući, gospodine Mandiću. 
 Ne želim da zloupotrebljavam proceduru niti da kršim dogovore. Ono što od Vas zahtijevam da radite 
ono zašto śedite tu, elementarna Vaša obaveza je da dozvolite poslaniku da priča i da opomenete one koji 
provociraju. 
 Kada sam u pitanju ja, neka ti provokatori nastave, ali kada govori jedan dan na ovom Parlamentu 
Vaša dužnost je sa te pozicije da opomente i da joj omogućite da govori.  
 Gospođa Vuković Kuč u više navrata ima uvijek iste ljude koji ne žele da dozvole da ona kaže ono što 
misli. Zbog toga sam se javio i molim Vas da ubuduće ono što treba da radite to osnovno radite. Kada su u 
pitanju muškarci, dozvolite im slobodono neka upadaju. 
 Ne kršim proceduru, ne kršim taj Vaš dogovor, ovo je zbog onoga što je to već se ponavlja peti put  
bar da ja vidim. 
 Hvala. 
 
 
 PREDSJEDNIK ANDRIJA MANDIĆ (19.06.24 12:51:03) 
 
 Hvala Vam, gospodine Huter. 
 Završavamo sve proceduralne priče. 
 Tačno mi navedite zbog čega replika moramo da znamo. 
 
 
 ANĐELA VOJINOVIĆ (19.06.24 12:51:24) 
 
 Tražim repliku u skladu sa članom 101 stav 1, zbog toga što je naša partija pomenuta u negativnom 
kontekstu. Neću koristiti tri minuta, iskoristiću jedan minut, jer kad kažete nekome u Crnoj Gori da je kukavica, 
ne znam da li postoji veća uvreda za čast i za princip kojima se vodite. Samo ću da kažem kolegama iz 
DPS-a, da onda kada oni Radoja Zvicera nazovu pravim imenom, onako kako on zaslužuje, e tada oni mogu 
da pričaju o hrabrosti, a do tada samo o kukavičluku. Onog momenta kada se odreknu Svetozara Marović, 
Vesne Medenice, Blaža Jovanića, Milivoja Katnića, Zorana Lazovića, Veselina Veljovića i svih onih bivših 
direktora policija, bivših direktora policije i sadašnjih članova Demokratske partije socijalista i ljudi koje su oni 
gurali one koje su oni birali, koji su oni podržavali, e tada imate pravo da nekome pričate o kukavičluku, a do 
tada nemate do tada ste vi ono o čemu pričate.  
 Kada bismo funkcionere DPS-a i njihove, ajde kažem, ljude koje oni podržavaju, hapsili, onda bi to 
bilo hapšenje svaka tri dana i kada bismo o njima pričali, onda bi se u ovoj Skupštini samo pričalo o 
nepočinstvima Demokratske partije socijalista. Ja kao Nikšićanka najbolje znam kako je izgledao Nikšić, 
kakva je bila vlast u Nikšiću prije 2020. godine odnosno 2021. godine.  
 Zahvaljujem. 
 



 
 PREDSJEDNIK ANDRIJA MANDIĆ (19.06.24 12:53:07) 
 
 Hvala Vam, Anđela. 
 Molim vas, ne dozvoljavam repliku, ne može procedura, završavamo.  
 Dogovorili smo se, ja se držim dogovora.  
 Poštovani gospodo poslanici, prelazimo na ponovno odlučivanje o Zakonu o izmjenama i dopunama 
Zakona o Sudskom savjetu. Odlučuje se većinom glasova svih poslanika. 
 Stavljam na ponovno odlučivanje Zakon o izmjenama i dopunama Zakona o Sudskom savjetu i 
sudijama.  
 Izvolite, glasajte. 
 Zaključujem glasanje. Glasalo je 49 poslanika, 48 za, jedan protiv i nema uzdržanih. Objavljujem da je 
Skupština ponovno izglasala Zakon o izmjenama i dopunama Zakona o Sudskom savjetu. 
 Prelazimo na sljedeće. 
 Ponovno odlučivanje o Zakonu o nacionalnom javnom emiteru, javnom medijskom servisu Crne 
Gore, odlučuje se većinom glasova prisutnih poslanika.  
 Stavljam na ponovno odlučivanje Zakon o nacionalnom javnom emiteru - Javnom medijskom servisu 
Crne Gore. 
 Izvolite, kolege, glasajte. 
 Zaključujem glasanje. Glasalo je 49 poslanika, 48 za, jedan protiv nema uzdržanih. Objavljujem da je 
Skupština ponovno izglasala Zakon o nacionalnom javnom emiteru - Javnom medijskom servisu Crne Gore. 
 Ovim je Osma sjednica Prvog redovnog (proljećnjeg) zasijedanja završena.  
 Za sat vremena, odnosno kad Odbor za ljudska prava završi svoju sjednicu, nastavljamo zasijedanje. 
 Imamo sljedeću sjednicu i utvrđivanje dnevnog reda. 
 


